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Afgelopen week (2e week april) zag ik dat verschillende bermen en dijkranden in de buurt van de 
Jachthaven Wemeldinge zeer recent gemaaid waren. Aangezien dit in het broedseizoen is kan dit 
effect hebben op flora en fauna, met name broedende vogels.  
 
Daarom heeft D66 Kapelle de volgende vragen: 

- Wordt er door gemeente Kapelle gemaaid in het broedseizoen? Wat beschouwt gemeente 
Kapelle overigens als broedseizoen? 

- Zo ja, is het noodzakelijk dat dit maaien in het broedseizoen plaatsvindt? Wat zijn de 
richtlijnen in Kapelle om te bepalen onder welke omstandigheden het echt noodzakelijk is 
om te maaien tijdens het broedseizoen? 

- Hoe wordt dan voorkomen dat broedende vogels de dupe zijn van eventuele noodzakelijk 
maaien tijdens het broedseizoen?  
Is er bijvoorbeeld een Flora- en Faunacheck?  
Of wordt er om broedende vogelnesten heen gemaaid? 

- Hoe wordt er sowieso bepaald of en hoevaak een berm of rand gemaaid moet worden? Het 
nut van het maaien is op sommige plekken niet duidelijk. 

 
 


